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PROTOKÓŁ NR LIV/22 

z LIV sesji Rady Gminy Wojciechów, która odbyła się 27 stycznia 2023 roku 

w budynku OSP w Wojciechowie i trwała od godz. 09.00 do godz. 11.05 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych: 

1. Miłosz Adamczyk,  

2. Mariusz Błaszczak, 

3. Bogusława Anna Grzelak, 

4. Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk,   

5. Tomasz Kowalski, 

6. Tomasz Marek Madej, 

7. Dariusz Malik, 

8. Grzegorz Matyjasik, 

9. Grzegorz Piróg, 

10. Michał Sumioski, 

11. Andrzej Twardowski, 

12. Anna Zabiegła, 

13. Jarosław Paweł Zubrzycki. 

Radni nieobecni: 

1. Stanisław Kamela, 

2. Marcin Mirosław. 

 

Spoza Rady w obradach uczestniczyli: Artur Markowski – Wójt Gminy, Mirosława Walat – 

Skarbnik Gminy, Wojciech Mirosław – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wojciechowie,  Aleksandra Kowalczyk – radca prawny, Zygmunt Gomółka – inspektor UG 

Wojciechów oraz sołtysi. 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy Wojciechów – Michał Sumioski.  

Następnie przywitał uczestniczących w obradach radnych, sołtysów oraz wszystkich gości.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że z ustawowego składu 

15 radnych obecnych jest 11 radnych, co stanowi quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał. (Listy obecności stanowią załącznik do protokołu) 

 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad wszyscy radni otrzymali w zaproszeniach na sesję, był 

on również udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl. 

(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) 

 

Wniosków, co do zmian porządku nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał 

pod głosowanie całośd porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Tomasz Kowalski, 

Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, 

Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła. 

NIEOBECNI (4) Stanisław Kamela, Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Marcin Mirosław, Jarosław 

Paweł Zubrzycki.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad LIV sesji Rady Gminy Wojciechów: 

1. Otwarcie LIV sesji Rady Gminy Wojciechów w VIII kadencji 2018 - 2023. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

4. Informacja Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie między sesjami Rady Gminy. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy Wojciechów z działalności 

w okresie międzysesyjnym. 

7. Przyjęcie sprawozdao z działalności komisji stałych Rady Gminy Wojciechów w 2022 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2023.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej 

Lubelskiego Obszaru Metropolitalnego do roku 2030 (z perspektywą 2040).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Wojciechów i nadania 

jej statutu.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Wojciechów.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 rok 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

nieodpłatnego przyznania pomocy w formie zasiłku celowego realizowanego jako świadczenie 

pieniężne na zakup posiłku lub żywności oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia 

udzielane w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów.  
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19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów.  

23. Sprawy różne. 

24. Zakooczenie obrad LIV sesji w VIII kadencji 2018 - 2023. 

 

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu z LIII 

sesji. Każdy z radnych otrzymał wstępny protokół do zapoznania się z jego treścią, ponadto 

protokół był udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl oraz na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy Wojciechów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Tomasz Kowalski, 

Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, 

Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła. 

NIEOBECNI (4) Stanisław Kamela, Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Marcin Mirosław, Jarosław 

Paweł Zubrzycki.  

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z LIII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 

Ad pkt 4. Informacja Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie między sesjami Rady 

Gminy. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. Na wstępie poinformował 

o zarządzeniach, które były wydane w okresie od 30 grudnia 2022 roku, tj. od ostatniej sesji 

do dnia 26 stycznia 2023 roku. (Lista zarządzeo stanowi załącznik do protokołu) 

 Następnie Wójt przedstawił informację na temat wydarzeo i spotkao, w których 

uczestniczył. 

Radni nie zgłosili pytao, zatem Przewodniczący Rady Gminy na tym zakooczył ten 

punkt obrad. 

 

Ad. pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 Informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Michał Sumioski.  

 

Ad. pkt 6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy Wojciechów  

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
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 Od ostatniej sesji odbyły się dwa posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Wojciechów: 

25 stycznia - Komisji Budżetowej i 26 stycznia - Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego.  

 Komisja Budżetowa zajmowała się projektami uchwał dotyczącymi zmian budżetu oraz 

związanych z budżetem. 

 Komisja Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego zajmowała się 

następującymi tematami: opiniowanie dróg do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 

opiniowanie projektów uchwał dotyczących przedłużenia dzierżawy nieruchomości należących 

do gminy. Radni zapoznali się również z informacją Wójta na temat stanu realizacji zadao na 

2023 rok. 

 

Ad. pkt. 7. Przyjęcie sprawozdao z działalności komisji stałych Rady Gminy Wojciechów w 

2022 roku.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. Poprosił 

Przewodniczących Komisji Rady Gminy Wojciechów o przedstawienie sprawozdao 

z działalności za 2022 rok.  

- Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowej przedstawił Przewodniczący Komisji Tomasz 

Kowalski; 

- Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Komisji Jarosław 

Zubrzycki; 

- Sprawozdanie z działalności Komisji Prawa, Porządku Publicznego, Rolnictwa, Środowiska 

i Gospodarki Wodnej przedstawił Przewodniczący Komisji Andrzej Twardowski; 

- Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych 

przedstawił Przewodniczący Komisji Jarosław Zubrzycki; 

- Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Komisji Miłosz Adamczyk; 

- Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Przewodniczący 

Komisji Jarosław Zubrzycki. 

 

Ad. pkt. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2023. 

 Zmiany budżetowe przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Mirosława Walat. Dotyczą 

one m.in.: 

Wydatki: 

1) Zwiększenie o kwotę 140.641,97 zł, na którą składają się m.in.: 

- 45.000 zł dz. 400 rozdz. 40002, § 6060, zakup gruntu pod budowę ujęcia wody w m. 

Cyganówka; 

- 73.800 zł dz. 600 rozdz. 60016 § 4270, zakup usług remontowych – remont dróg gminnych; 

- 21.841,97 zł dz. 750 rozdz. 75095 § 6060 oświata i wychowanie; 

2) Zmniejszenie o kwotę 140.641,97 zł, na którą składają się m.in.: 

- 45.000 zł dz. 400 rozdz. 40002, § 6060 przeniesienie z § 6050; 

- 37.000 zł dz. 754 rozdz. 75412 ochotnicze straże pożarne; 

- 58.641,97 zł dz. 801 rozdz. 80113 § 4300 oświata i wychowanie – dowóz uczniów do szkół. 
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Wójt wyjaśnił, że częśd zmian wynika z wprowadzenia Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg w ramach, którego gmina może złożyd dwa wnioski na remont dwóch dróg.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się w dniu 25 stycznia członkowie Komisji zapoznali się 

z przedłożonym projektem uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2023 

i zaopiniowali go pozytywnie. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 1.1/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Tomasz Kowalski, 

Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, 

Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (3) Stanisław Kamela, Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/289/23 w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2023. 

 

Ad. pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej Lubelskiego Obszaru Metropolitalnego do roku 2030 (z perspektywą 2040). 

 Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 2/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Tomasz Kowalski, 

Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, 

Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (3) Stanisław Kamela, Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/290/23 w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej Lubelskiego 

Obszaru Metropolitalnego do roku 2030 (z perspektywą 2040). 

 

Ad. pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy 

Wojciechów i nadania jej statutu. 

 Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. 

 Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jarosław Zubrzycki. 

Wyjaśnił, że powołanie Młodzieżowej Rady Gminy było przedmiotem petycji, która wpłynęła 

w zeszłym roku. Komisja uznała tą inicjatywę za wartą zainteresowania i zasadną do podjęcia. 
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Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 3/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Tomasz Kowalski, 

Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, 

Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (3) Stanisław Kamela, Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/291/23 w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Wojciechów i nadania jej 

statutu. 

 

Ad. pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Wojciechów. 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 4/2023 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Tomasz Kowalski, 

Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, 

Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (3) Stanisław Kamela, Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/292/23 w sprawie zmiany Statutu Gminy Wojciechów. 

 

Ad. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2023 rok. 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wojciechowie – Wojciech Mirosław. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 5.1/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Tomasz Kowalski, 

Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, 

Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (3) Stanisław Kamela, Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Marcin Mirosław.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/293/23 w sprawie 

 

Ad. pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do nieodpłatnego przyznania pomocy w formie zasiłku celowego 

realizowanego jako świadczenie pieniężne na zakup posiłku lub żywności oraz zasad zwrotu 

wydatków za świadczenia udzielane w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019-2023.  

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wojciechowie – Wojciech Mirosław. 

Przewodniczący Rady zapytał o kwoty dofinasowania w roku ubiegłym oraz w roku 

bieżącym? 

Kierownik OPS poinformował, że w zeszłym roku na dożywianie przeznaczono kwotę 

415.132,26 zł, z czego 253.528,71 zł (61%) stanowiły środki własne i 161.603,55 zł (39%) 

dotacja. W związku ze zmianami, tj, podwyższeniem kryterium dochodowego liczba 

uprawnionych do korzystania z bezpłatnych obiadów może się zmniejszyd nawet o 25% a co 

za tym idzie, procentowo zwiększy się udział środków zewnętrznych. 

 Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że członkowie komisji zapoznali się 

z przedłożonym projektem uchwały i zaopiniowali go pozytywnie.  

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 6.2/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Tomasz Kowalski, 

Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, 

Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (3) Stanisław Kamela, Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/294/23 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

nieodpłatnego przyznania pomocy w formie zasiłku celowego realizowanego jako świadczenie 

pieniężne na zakup posiłku lub żywności oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia 

udzielane w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023. 

 

Ad. pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą.  

Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawił Kierownik Referatu Infrastruktury, 

Rozwoju i Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy – Zygmunt Gomółka. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że na posiedzeniu, które odbyło się w dniu 26 stycznia radni zajmowali się 

przedłożonym projektem uchwały i zaopiniowali go pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że na posiedzeniu, które odbyło 

się w dniu 25 stycznia radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały i zaopiniowali go 

pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał o cenę, czy się zmieniła? 

Wójt wyjaśnił, że chodziło o zmianę terminu dzierżawy, tj., wprowadzenie ram 

czasowych poprzez zapis „do 3 lat”. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 7/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Tomasz Kowalski, 

Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, 

Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (3) Stanisław Kamela, Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/295/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą. 

 

Ad. pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą.  

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Kierownik Referatu Infrastruktury, 

Rozwoju i Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy – Zygmunt Gomółka. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że na posiedzeniu, które odbyło się w dniu 26 stycznia radni zajmowali się 

przedłożonym projektem uchwały i zaopiniowali go pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że na posiedzeniu, które odbyło 

się w dniu 25 stycznia radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały i zaopiniowali go 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady sprawdził obecnośd radnych na sesji, następnie poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 8/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł 

Zubrzycki.  
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NIEOBECNI (2) Stanisław Kamela, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/296/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą. 

 

Ad. pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz 

gminy Wojciechów.  

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Kierownik Referatu Infrastruktury, 

Rozwoju i Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy – Zygmunt Gomółka. 

Głos zabrał Wójt, który uzupełnił wypowiedź przedmówcy. 

Radny Jarosław Zubrzycki zapytał, czy działki zostały sprawdzone pod względem 

zasobności w wodę. 

Wójt potwierdził. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały na posiedzeniu, które 

odbyło się w grudniu i zaopiniowali go pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że na posiedzeniu, które odbyło 

się w dniu 25 stycznia radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały i zaopiniowali go 

pozytywnie. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 9/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł 

Zubrzycki.  

NIEOBECNI (2) Stanisław Kamela, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/297/23 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów.  

 

Ad. pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz 

gminy Wojciechów.  

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Kierownik Referatu Infrastruktury, 

Rozwoju i Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy – Zygmunt Gomółka. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały na posiedzeniu, które 

odbyło się w grudniu i zaopiniowali go pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że na posiedzeniu, które odbyło 

się w dniu 25 stycznia radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały i zaopiniowali go 

pozytywnie. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 10/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł 

Zubrzycki.  

NIEOBECNI (2) Stanisław Kamela, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/298/23 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów. 

 

Ad. pkt 18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz 

gminy Wojciechów.  

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Kierownik Referatu Infrastruktury, 

Rozwoju i Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy – Zygmunt Gomółka. 

 Głos zabrał Wójt, który uzupełnił wypowiedź przedmówcy. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały na posiedzeniu, które 

odbyło się w grudniu i zaopiniowali go pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że na posiedzeniu, które odbyło 

się w dniu 25 stycznia radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały i zaopiniowali go 

pozytywnie. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 11/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł 

Zubrzycki.  

NIEOBECNI (2) Stanisław Kamela, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/299/23 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów. 
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Ad. pkt 19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz 

gminy Wojciechów.  

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Kierownik Referatu Infrastruktury, 

Rozwoju i Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy – Zygmunt Gomółka. 

Głos zabrał Wójt, który uzupełnił wypowiedź przedmówcy. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały na posiedzeniu, które 

odbyło się w grudniu i zaopiniowali go pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że na posiedzeniu, które odbyło 

się w dniu 25 stycznia radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały i zaopiniowali go 

pozytywnie. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 12/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Grzegorz Piróg, 

Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (2) Stanisław Kamela, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/300/23 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów. 

 

Ad. pkt 20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz 

gminy Wojciechów.  

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Kierownik Referatu Infrastruktury, 

Rozwoju i Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy – Zygmunt Gomółka. 

Głos zabrał Wójt, który uzupełnił wypowiedź przedmówcy. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały na posiedzeniu, które 

odbyło się w grudniu i zaopiniowali go pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że na posiedzeniu, które odbyło 

się w dniu 25 stycznia radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały i zaopiniowali go 

pozytywnie. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 13/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł 

Zubrzycki.  

NIEOBECNI (2) Stanisław Kamela, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/301/23 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów. 

 

Ad. pkt 21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz 

gminy Wojciechów.  

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Kierownik Referatu Infrastruktury, 

Rozwoju i Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy – Zygmunt Gomółka. 

Głos zabrał Wójt, który uzupełnił wypowiedź przedmówcy. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały na posiedzeniu, które 

odbyło się w grudniu i zaopiniowali go pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że na posiedzeniu, które odbyło 

się w dniu 25 stycznia radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały i zaopiniowali go 

pozytywnie. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 14/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł 

Zubrzycki.  

NIEOBECNI (2) Stanisław Kamela, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/302/23 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów. 

 

Ad. pkt 22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz 

gminy Wojciechów.  

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Kierownik Referatu Infrastruktury, 

Rozwoju i Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy – Zygmunt Gomółka. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały na posiedzeniu, które 

odbyło się w grudniu i zaopiniowali go pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że na posiedzeniu, które odbyło 

się w dniu 25 stycznia radni zajmowali się przedłożonym projektem uchwały i zaopiniowali go 

pozytywnie. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedłożony projekt uchwały – druk nr 15/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł 

Zubrzycki.  

NIEOBECNI (2) Stanisław Kamela, Marcin Mirosław.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LIV/303/23 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy 

Wojciechów. 

 

Ad. pkt. 23. Sprawy różne. 

 Na wstępie tego punktu Przewodniczący Rady poinformował, że harmonogram 

z terminami sesji będzie przesłany radnym drogą mailową. Posiedzenia są planowane w każdy 

ostatni piątek miesiąca. 

 Głos w dyskusji zabrała radna Anna Zabiegła. Zwróciła się z kilkoma pytaniami: 1) Czy 

będzie kontynuowana umowa dzierżawy na lokal w budynku po przedszkolu w Wojciechowie? 

2) Co z drogą w Palikijach - umowa zostanie zerwana, czy prace będą kontynuowane? 3) Czy 

jest możliwośd, aby przy użyciu spycharki wyregulowad pobocza dróg gminnych? 4) Kiedy 

będzie podpisana umowa z PGE na oświetlenie w Palikijach Drugich? 

 Odpowiedzi udzielił Wójt. Pytanie pierwsze – dopóki budynek będzie nadawał się do 

użytku, dzierżawa nadal będzie kontynuowana. Na chwilę obecną nie ma planów na 

zagospodarowanie z uwagi na jego zły stan. Przywrócenie do użyteczności wymagałoby 

bardzo dużych nakładów finansowych. Pytanie drugie - w związku z tym, że wykonawca nie 

wywiązał się z umowy, przesłana została korespondencja zmierzająca do jej rozwiązania. 

Najprawdopodobniej sprawa skooczy się w sądzie. Dodał, że możliwe jest przywrócenie 

promesy wstępnej i ponowne ogłoszenie przetargu. Pytanie trzecie – Wójt odpowiedział, że 

będą ustalone miejsca, gdzie zalega ziemia i będzie to oczyszczone. Pytanie czwarte – 

poinformował, że Urząd wystąpi do PGE. 

 Odnośnie niewywiązania się z umowy budowy dróg radny Grzegorz Matyjasik zapytał, 

czy Gmina otrzyma od firmy jakieś zadośduczynienie? 

 Wójt odpowiedział, że gmina będzie chciała wystąpid o wypłatę zadośduczynienia. 

 Radny Mariusz Błaszczak złożył Wójtowi, Zastępcy Wójta i inspektorowi Z. Gomółce 

podziękowania za naprawienie ubytków w nawierzchni drogi w Palikijach, na odcinku od 

szkoły do lasu. 

 Wójt wspomniał, że roboty były wykonane również na Tomaszówce. 



Protokół Nr LIV/23                 27 stycznia 2023 roku 

 

14 | S t r o n a  

 

 Przewodniczący Rady wytknął, że nic się nie zadziało w temacie wjazdu pod szkołę oraz 

nawierzchni na skrzyżowaniu przy Stokrotce. 

 Wójt poinformował, że zostało zawarto porozumienie z wykonawcą i jeśli tylko będą 

dobre warunki atmosferyczne firma przystąpi do robót związanych z poprawieniem wjazdu na 

szkolny parking. 

 Z. Gomółka uzupełnił wypowiedź Wójta. Odnośnie nawierzchni przy Stokrotce 

wyjaśnił, że opracowywana jest dokumentacja na przebudowę skrzyżowania.  

 Zdaniem Przewodniczącego Rady przebudowa skrzyżowania zajmie zbyt dużo czasu a 

remont potrzeby jest na już, ponieważ nawierzchnia jest tak zniszczona, że nie da się jeździd. 

 Według inspektora nawierzchnia w głównej mierze została zniszczona przez ciężkie 

pojazdy, które dostarczają towar do sklepu. 

 Przewodniczący Rady przypomniał, że warunki zabudowy wydawał Urząd Gminy. 

 Inspektor Z. Gomółka zapewnił, że remont zostanie wykonany częściowo, aby 

zapewnid ciągłośd ruchu i bezpieczeostwo. Podkreślił, że ta droga ma tylko 3 metry szerokości. 

Z uwagi na ograniczone środki finansowe oraz zaplecze kadrowe w pierwszej kolejności będą 

wykonywane remonty dróg, które są konieczne. 

 Wójt nadmienił, że pojawił się nowy Rządowy Program, dzięki któremu będą możliwe 

remonty dróg.  

Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę w obradach. 

 Po zakooczonej przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

 Głos zabrał radny Miłosz Adamczyk. Zwrócił się do Wójta z prośbą o wyjaśnienie 

kwestii dotyczącej budowy sieci wodociągowej, przyłączy. 

 Wójt poinformował, że Gmina odpowiada jedynie za budowę głównej sieci 

wodociągowej, do granic działek mieszkaoców, natomiast samo przyłącze od granicy działki 

do domu leży już po stronie właścicieli działek. Dodatkowo, z korzyścią dla mieszkaoców 

w projekcie zostały uwzględnione projekty przyłączy na prywatnych działkach, nby nie musieli 

ponosid z tego tytułu kosztów. 

 Radny Grzegorz Matyjasik zgłosił ubytki na drodze na odcinku Olszynki – Ignaców. 

 Wójt potwierdził, że faktycznie droga wymaga naprawy. Ubytki będą uzupełnione. 

Pozostając przy głosie poinformował, że przygotowywane są projekty na drogi oraz projekt na 

salę przy szkole w Palikijach, które będą realizowane z dofinansowania. 

Radna Bogusława Grzelak zwracając się do mieszkaoców przypomniała, że gmina 

Wojciechów jest gminą wiejską, gdzie większośd stanowią rolnicy. Gnębi się hodowców trzody 

chlewnej, których jest naprawdę mało. Zaapelowała, aby nie skarżyd na wykonujących swoją 

pracę rolników.  

Wójt przyłączył się do apelu.  

Głos zabrał radny Tomasz Madej. Jego zdaniem dobrze byłoby pomyśled o nabyciu 

działek pod budowę zbiornika retencyjnego, który rozwiązałby problem zalewania drogi 

powiatowej przez wody opadowe. Przypomniał, że w tej sprawie odbyło się spotkanie 

z przedstawicielem Zarządu Dróg Powiatowych. Radny wspomniał również o przepuście. 

Odnosząc się do tematu Wójt poinformował, że Starosta Lubelski Grzegorz Kozioł 

zasugerował, aby w jakiś sposób tą drogę zabezpieczyd przed zalewaniem i niszczeniem 
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nawierzchni. Pojawił się pomysł budowy zbiornika retencyjnego przy drodze na tzw. 

Zapłociach. Dodatkowo budowa i wzmocnienie przepustu.  

Radna A. Zabiegła zapytała Wójta, czy w tym roku będzie prowadzony nabór na 

realizację fotowoltaiki lub solarów? 

Wójt odpowiedział, że z uwagi na duże zainteresowanie będzie to na bieżąco 

monitorowane i jeśli będzie taka możliwośd to jak najbardziej. 

Przewodniczący Rady poinformował o korespondencji, która wpłynęła do Rady Gminy, 

wśród których było między innymi wystąpienie pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej 

z kontroli przeprowadzonej w Urzędzie Gminy Wojciechów. Poprosił o zabranie głosu Wójta. 

Wójt pokrótce przedstawił informację na ten temat. 

 Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 

obrad. 

 

Ad. pkt. 24. Zakooczenie obrad LIV sesji w VIII kadencji 2018 – 2023.  

Zakooczenia obrad LIV sesji Rady Gminy Wojciechów VIII kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady – Michał Sumioski słowami: „Zamykam obrady”. 
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